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Z A P I S N I K 

 
9. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 26. oktobra2023, ob 16. 
uri v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALEŠ BRŽAN, župan. 
 
Prisotnost: 

 
- od 33 članov Občinskega sveta je bilo na seji prisotnih 24 članov, in sicer:  

 
Jure Colja, Matjaž Čok, Astrid Del Ben, Mateja Hrvatin Kozlovič, Ermin Huremović, Mojca 
Kačinari, Sani Kamenčić, Matej Kralj, Nik Kramar, Vlado Krivec, Gabrijela Kukovec Pribac, Mirjam 
Lemut, Duško Madžarović, Jan Muženič, Lise Okoren, Romeo Palčič, Anja Pečič, Stefanija Rajčić 
Sedlarević, Vesna Rebec, Jasna Softić, Nevenka Stanić Ristović, Janez Starman, Mario Steffé in 
Roberta Vincoletto. 
 
Odsotni: mag. Alan Medveš, Zoran Pavić, mag. Patrik Peroša, Boris Popovič, Anna Poropat, 
Alberto Scheriani, Jadranka Šturm Kocjan, Lana Udoni in Dražen Vidakovič. 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je ob pričetku seje prisotnih 24 članov. Občinski svet je tako sklepčen 
in lahko prične z delom. 

 
Na seji so bili prisotni še: direktorica občinske uprave Irena Kocjančič, predstavniki Službe za 
odnose z javnostmi, predstavniki Službe za občinski svet in krajevne skupnosti, pristojni 
poročevalci pri točkah dnevnega reda in mediji (Primorske novice, Radio Koper, Radio 
Capodistria, STA, Megafon). 
 

XXX 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (22 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i    r e d: 
 
1. Potrditev Zapisnika 8. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 28. 

septembra 2023 
 

2. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v 

Mestni občini Koper 

 

1 
PREDLOG 
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3. Predlog Sklepa o potrditvi dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Nabava 

reševalnega vozila za potrebe Reševalne službe slovenske Istre« 

4. Predlog sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta »Libertas – 

stičišče kultur« 

5. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine 

Koper 

6. Predlog Sklepa o potrditvi sklenjene pogojne sodne poravnave z družbama GRAFIST, d.o.o in 

Grafist Bonifika, d.o.o.. 

7. Predlog sklepa o potrditvi Aneksa št. 1 k Sporazumu o plodovih (najemninah) skupne 
gospodarske javne infrastrukture z dne 1.12.2020, sklenjen med Mestno občino Koper in 
Občino Ankaran, št. 354-324/2020 z dne 17.10.2023.  
 

8. Predlog sklepa o potrditvi 4. Sporazuma med Mestno občin Koper in Občino Ankaran o delni 

delitvi skupnega nepremičnega premoženja  

9. Predlog Sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

10. Predlog Sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

11. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja  
 

12. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO 
PALČIČ, ANJA PEČIČ, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, 
NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, ROBERTA VINCOLETTO 

PROTI: / 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE KOPER Z DNE 
28. SEPTEMBRA 2023 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE POTRDIL (24 prisotnih – 18 ZA, 0 proti) Zapisnik 8. redne seje 
Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 28. septembra 2023 v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 2 
 

PREDLOG PRAVILNIKA O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA KMETIJSTVA, 
GOZDARSTVA IN PODEŽELJA V MESTNI OBČINI KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
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Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo in  
- Statutarno-pravni komisiji 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
SABINA MOZETIČ, vodja Urada za gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju 
razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni občini Koper, v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, 
VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO 
STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA »NABAVA REŠEVALNEGA VOZILA ZA POTREBE REŠEVALNE SLUŽBE 

SLOVENSKE ISTRE« 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti in  
- Odboru za finance in gospodarstvo  

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
TIMOTEJ PIRJEVEC, vodja Urada za družbene dejavnosti 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Nabava reševalnega vozila za potrebe Reševalne 
službe slovenske Istre« v predloženem besedilu. 
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ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 
HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, 
VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO 
STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 4 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI DOKUMENTA IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA 
PROJEKTA »LIBERTAS – STIČIŠČE KULTUR« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo, 
- Odboru za družbene dejavnosti, 
- Odboru za krajevno samoupravo in 
- Komisiji za vprašanja italijanske narodnosti 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
VESNA PAJIĆ, svetovalka župana 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 
identifikacije investicijskega projekta »Libertas – stičišče kultur«, v predloženem 
besedilu. 
 
ZA: MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA KAČINARI, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA 
SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA K ZADOLŽITVI JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA 
MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
ZLATKO KUŠTRA, direktor Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
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Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  

 
S K L E P   

 
Občinski svet Mestne občine Koper soglaša, da se Javni stanovanjski sklad Mestne občine 
Koper (v nadaljevanju: JSS MOK) zadolži za dokončanje izgradnje javnih najemnih 
stanovanj Bloka 3, Nova Dolinska, Koper (PR0001), pod naslednjimi pogoji: 
- do višine 3.500.000,00 EUR, 
- z odplačilno dobo 15 let, 
- s spremenljivo obrestno mero 6M EURIBOR + 0,88% letno, 
- zavarovaje posojila z zastavitvijo lastnih nepremičnin v razmerju 1,5:1 glede na 

višino kredita. 
 
 

ZA: JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 
KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Pred prehodom na naslednjo točko je župan odredil 3-minutni odmor. 
 

X X X 
 
Po odmoru je bila ponovno preverjena prisotnost. Prisotnih je bilo 24 svetnic in svetnikov.  
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI SKLENJENE POGOJNE SODNE PORAVNAVE Z DRUŽBAMA 
GRAFIST, D.O.O. IN GRAFIST BONIFIKA, D.O.O.. 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 

 
Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja 
izr. prof. dr. ALEKSIJ MUŽINA, spec. upr. prava 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Pred glasovanjem sta Mojca Kačinari in Matjaž Čok, člana Občinskega sveta, podala obrazložitev 
glasu. 
 
Občinski svet JE, po ponovljenem glasovanju, SPREJEL (24 prisotnih – 17 za, 0 proti) 
naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper sprejme predlog sklepa o potrditvi sklenjene pogojne 
sodne poravnave z družbama Grafist d.o.o. in Grafist Bonifika d.o.o., v predloženem 
besedilu. 
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ZA:  JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 
KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 

 
Ad 7 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI ANEKSA ŠT. 1 K SPORAZUMU O PLODOVIH 

(NAJEMNINAH) SKUPNE GOSPODARSKE JAVNE INFRASTRUKTURE Z DNE 1.12.2020, 
SKLENJEN MED MESTNO OBČINO KOPER IN OBČINO ANKARAN, ŠT. 354-324/2020  

Z DNE 17.10.2023.  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za gospodarske javne službe in promet in 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
ORJELA BORDON, vodja Urada za finance in računovodstvo  

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 18 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper potrjuje Aneks št. 1 k Sporazumu o plodovih 
(najemninah) skupne gospodarske javne infrastrukture z dne 1.12.2020, sklenjen med 
Mestno občino Koper in Občino Ankaran, št. 354-324/2020 z dne 17.10.2023.  
 
ZA:  JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA 

KAČINARI, MATEJ KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA 
REBEC, JASNA SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 

 
Ad 8 

 
PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI 4. SPORAZUMA MED MESTNO OBČIN KOPER IN OBČINO 

ANKARAN O DELNI DELITVI SKUPNEGA NEPREMIČNEGA PREMOŽENJA  
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 

Gradivo je bilo dano v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
 mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 
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Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
Občinski svet Mestne občine Koper potrjuje 4. Sporazum med Mestno občin Koper in 
Občino Ankaran o delni delitvi skupnega nepremičnega premoženja št. 478-183/2016 z 
dne 17. 10. 2023. 
 
ZA: MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA KAČINARI, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA 
SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
 mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 24 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
ZA:  JURE COLJA, MATJAŽ ČOK, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, ERMIN 

HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO 
KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN 
MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA PEČIČ, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, 
VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO 
STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA  
LOKALNEGA POMENA 

 
Predlog sklepa so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
 mag. MATJAŽ MARSIČ, vodja Urada za prostorski razvoj in nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče 
 
Občinski svet JE SPREJEL (24 prisotnih – 22 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa grajenega 
javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 



8/10 

 
ZA: JURE COLJA, ASTRID DEL BEN, ERMIN HUREMOVIĆ, MOJCA KAČINARI, SANI KAMENČIĆ, 

MATEJ KRALJ, NIK KRAMAR, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM 
LEMUT, DUŠKO MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, ANJA 
PEČIČ, STEFANIJA RAJČIĆ SEDLAREVIĆ, VESNA REBEC, JASNA SOFTIĆ, NEVENKA 
STANIĆ RISTOVIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 11 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
JANEZ STARMAN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (23 prisotnih – 17 za, 0 proti) naslednji  

 
S K L E P 

 
Mestna občina Koper za predstavnike javnosti v senate za reševanje pritožb zoper delo 
policistov predlaga: 
 

- ALMIRJA ĆOSIĆA,  
- DIANO PALČIČ in  
- KLEMNA MAUČECA. 

 
ZA:  JURE COLJA, ASTRID DEL BEN, MATEJA HRVATIN KOZLOVIČ, MOJCA KAČINARI, MATEJ 

KRALJ, VLADO KRIVEC, GABRIJELA KUKOVEC PRIBAC, MIRJAM LEMUT, DUŠKO 
MADŽAROVIČ, JAN MUŽENIČ, LISE OKOREN, ROMEO PALČIČ, VESNA REBEC, JASNA 
SOFTIĆ, JANEZ STARMAN, MARIO STEFFÈ, ROBERTA VINCOLETTO 

 
PROTI: / 
 

Ad 12 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 

Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA, PREDLOGI IN POBUDE: 
 
JURE COLJA, član Občinskega sveta: 
 
USTNO in PISNO: 
 
1. Pobuda: Nadzor nad skuterji  

Na promenadi, in sicer tako ob morju (od tržnice do Žusterne), kot (če ne celo predvsem) na 
promenadi od Banke Koper do plaže, smo vsi tisti, ki se redno sprehajamo, priča 
nevzdržnemu stanju, ki ga povzročajo vozniki skuterjev. Kljub prepovedi in nekaterim 
oviram, se na omenjenih promenadah marsikdo vozi in tako ogroža pešce, med katerimi je 
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veliko otrok in staršev z vozički. Menim, da bi tako stanje lahko preprečili že s tem, da bi 
uniformirani redarji redno stali na lokacijah in tako že s svojo prisotnostjo umirili tako 
dogajanje. 

 
2. Pobuda: Možnost plačila parkirnine z bančno kartico (Tržnica) 

Na parkirišču za tržnico (za rampami), bi lahko poleg možnosti plačila z gotovino, omogočili 
tudi avtomat, kjer bi se dalo parkirni listek oz. parkirnino plačati z bančno kartico. Tako kot 
je zadeva urejena v parkirni hiši Belveder, recimo. 

 
3. Pobuda: Označitev mest za skiroje 

Glede na to, da se večkrat dogaja, da uporabniki skiroje puščajo vsepovprek in ne na 
lokacijah, ki so skirojem namenjeni, bi lahko določena mesta za skiroje označili s tablami. 

 
4. Vprašanje: Morebitna podražitev vrtcev 

V javnost so prišle določene informacije, da naj bi nekatere občine ponovno in dodatno 
podražile vrtce. Zanima me kaj namerava občina Koper? Potrebno je poudariti tudi odločitev 
zdajšnje vlade, da bo zastonj vrtec za drugega otroka (ki ga je uvedla prejšnja Janševa vlada) 
ukinila in bo po novem v določenem % plačljiv. Glede na stanje v državi in vedno večje 
število ljudi, tudi staršev, v stiski, občino pozivam naj v primeru nove podražitve vrtcev 
dobro premisli kako in kaj ter kdo bi razliko v ceni pokril. Starši ali proračun. Hvala za 
odgovor. 

 
5. Vprašanje: Morebitna ustavitev projektov 

V nekaterih krajih in občinah po Sloveniji se je žal začelo dogajati to, da so občinske uprave 
bile primorane ustaviti določene projekte v teku, ker je država ustavila financiranje. 
Večinoma gre za projekte v sklopu vrtcev, DSOjev, cestne infrastrukture, kolesarskih poti ali 
drugih projektov za katere je financiranje že odobrila oz. tudi delno zagotovila prejšnja 
vlada, torej vlada pod vodstvom SDS. Kot občinski svetnik podajam vprašanje, in sicer 
zanima me, če je v Mestni občini Koper kakršenkoli tak projekt, ki je bil ustavljen zaradi 
prekinjenega financiranja s strani države ali kakršenkoli projekt za katerega je zdajšnja 
vlada napovedala, da se bo moral prekiniti oz. ustaviti. Hvala za odgovor.  

 
MATEJ KRALJ, član Občinskega sveta: 
 
Iz strani Kluba svetnikov Gibanje Svoboda podajam naslednjo pobudo: Pobuda za ureditev 
stanovanjske problematike Stanovanjske skupine Val za izvajanje javnega socialno-varnostnega 
programa. Stanovanjska skupina Val, v nadaljevanju SS Val je javni socialno-varstveni program 
Centra za socialno delo Južne Primorske, enota Koper, ki deluje od leta 2003. Program je 
namenjen odraslim osebam z dolgotrajnimi težavami v duševnem zdravju in motnjami v 
duševnem razvoju oz. kombiniranimi motnjami in težavami. Storitve so namenjene občanom 
Mestne občine Koper in Občine Ankaran. Program je sofinanciran s strani Ministrstva za delo, 
družino, socialne zadeve in enake možnosti, Občine Ankaran ter s strani Mestne občine Koper. 
Stanovalci glede na višino lastnih prihodkov plačujejo mesečni prispevek. Trenutno so v 
programu nameščeni samo občani Mestne občine Koper. Program se izvaja v najemniški hiši na 
naslovu Levja ulica 7, kvadratura celotnega objekta je 216 m2, mesečna tržna najemnina se krije 
iz sredstev s strani Mestne občine Koper. Program nudi bivanje 10-im uporabnikom, že nekaj 
časa sicer 9-im zaradi slabših bivalnih pogojev v mansardni sobi (prostorska stiska). Hiša je 
starejša, istrska hiša, na treh nadstropjih in je potrebna celovite obnove (zamakanje v 
mansardnih prostorih, menjava vrat, oken idr.). Uporabniki se dnevno srečujejo s potrebami po 
raznih popravilih in sanacijah v hiši, premagovanju ozkih stopnic ter težavo pri zagotavljanju 
zadostnih sredstev za kritje le-teh, kar znižuje kvaliteto bivanja in same storitve. V programu sta 
podpora in pomoč uporabnikom na podlagi njihove prisotnosti nudena od ponedeljka do petka, 
v popoldanskem in nočnem času od 14. do 21. ure, ter od 21. do 7. zjutraj. Med vikendi in 
prazniki ter v primerih, ko uporabniki zaradi bolezni ali drugih posebnosti preživijo v programu 
ves dan, pa tudi v dopoldanskem času.  
Skladno z novimi evropskimi in državnimi usmeritvami ter s potrebami, ki se pojavljajo v praksi, 
bi program potreboval dve funkcionalnejši in primernejši stanovanji za 5 do 6 ljudi ali 
primernejše prostore za 10 do 12 uporabnikov. Le-to bi omogočilo delitev trenutne skupine na 
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dva dela, torej ustanovitev dveh manjših, dvema skupinama uporabnikov prilagojenih 
stanovanjskih skupin. S tem bi ljudem ponudili obliko bivanja, ki bi omogočilo življenje s 
podporo, prilagojeno njihovim zmogljivostim, glede na stopnjo samostojnosti ter bivanje, ki je še 
toliko bolj podobno tistemu v domačem družinskem okolju.  
V svetniški skupini Gibanja Svoboda ocenjujemo, da je program, ki letos deluje že 20. leto 
uspešen in izredno pomemben doprinos pri reševanju kompleksnih situacij najranljivejših ljudi 
v našem okolju.  
 
Glede na vse navedeno prosim, da se pretehta možnost umestitve tovrstnega programa v 
novogradnjo na Dolinski oz. se najde drugo primernejšo lokacijo.  
 
NIK KRAMAR, član Občinskega sveta: 
 
Zakaj pravite, da ste podražali cene teniških igrišč zaradi dviga stroškov energentov, če ste 
pocenili pakete ur v teniškem balonu, kjer se energenti največ porabijo, torej plin in elektrika? 
Posamezniki lahko z nabavo paketa ur letos igrajo za 9, 11 in pol oziroma 13 evrov, odvisno od 
paketa. Lani je pa ura zakupljena s paketom stala 18 evrov. Pri ceniku sem opazil tudi, da ste 
odstranili posebne cene za dijake, študente ter upokojence. Zanima me, zakaj je temu tako, glede 
na to, da ima večina drugih športnih infrastruktur javnega zavoda nekoliko nižje cene za slednje, 
kateri si težje privoščijo te aktivnosti.  
 
Hkrati bi vas pa prosil za odgovor na vprašanje, katerega sem postavil 7. sejo, 7. občinsko sejo 
Mestne občine Koper, na katero ni bilo nobenega odgovora, in sicer, zakaj ste klubom povišali 
cene igrišč za organizacijo turnirjev, za kar 330 %, iz 3 na 10 evrov.  
 
 
Seja se je zaključila ob 17.15 uri. 
 
 
SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  ŽUPAN 

KRAJEVNE SKUPNOSTI  Aleš Bržan 
Vodja   

Alenka Plahuta   
   

 


